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事项:  21/04/2023 列为特别公共假期  
 

谨此通知，首相拿督斯里安华，根据 1951 年公共假期法令第 8 条文下，宣布将 21/04/2023

（星期五），列为特别公共假期 。 如开斋节落在 21/4/23， 24/4/23（星期一）将成为公共假

期。 

 

根据 1951 年公共假期法令第 8 条文及 1955 劳工法令第 60D（1A）条文下，是日定为公共假

期，但可由其他工作日替补上述假期。 

 

有关公假法令第 8 条文只限于西马半岛及纳闽。 
 

 

特此通知。 

 

 

马来西亚钢材五金商会 

秘书处 敬启  

 

 

 

NOTICE 

To All Members , 

 

Re: 21st April 2023 (Friday)  

       has been declared as Special Public Holidays  

 

Prime Minister Datuk Seri Anwar Ibrahim has declared 21st April 2023 (Friday ) as  Special Public 

Holidays under Section 8 of The Holidays Act 1951.  If Hari Raya Aidilfitri falls on Friday 

(21/4/23)，the following Monday（24/4/23）will be set as a public Holiday. 

 

In accordance to the Employment Act 1955 Section 60D (1A) and Section 8 of the Public Holiday 

Act 1951 , it is a compulsory Public Holiday but may be substituted with other working days. 

 

The said Section 8 only apply to Peninsula Malaysia.& W.P Labuan. 

 

Thank you for your kind attention. 

 

 

The Secretariate 
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